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نشست سر کنسول فدراسیون روسیه در رشت در اتاق تبریز

کنسانتین آلکسیف سر کنسول روسیه در رشت در سفر به استان آذربایجان شرقی در نشستی با هیئت رئیسه و هیئت

نمایندگان اتاق بازرگانی تبریز دیدار و در خصوص گسترش روابط تجاری ایران و روسیه گفتگو نمودند.

به گزار ش روابط عمومی اتاق تبریز در این دیدار موضوعات و موانع مختلف تجارت بین دو کشور مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

سر کنسول فدراسیون روسیه در رشت با اشاره به روابط اقتصادی گسترده فعالان اقتصادی کشورمان با شهر های همچون قازان و آستاراخان از فعالان اقتصادی استان خواست با

توجه به اهمیت اقتصادی شهر های همچون ساراتف که رود ولگا از آن می گذرد ارتباط بیشتری داشته باشند .

وی با اشاره به این نکته که تجارت سنتی در جهان مدرن خیلی ثمر بخش نیست یاد آور شد : عمده فعالیت تجاری دو کشور به صورت فصلی است که می بایست در خصوص

همکاری های مداوم و صنعتی اقدامات موثری صورت گیرد.

سرکنسول روسیه در رشت با اشاره به این نکته که در طول سه سال گذشته سه بار از شهر تبریز بازدید و در تلاش بوده ام تا نقاط قوت و ظرفیت های این شهر را بیش از بیش

بشناسم افزود: در اولین سفر خود شهر تبریز ، در سفر دوم با فعالان اقتصادی و در سفر سوم برای گسترش ارتباط با فعالان اقتصادی با هیات رئیسه اتاق تبریز و اعضای هیات

نمایندگان دیدار نمودم.

صمد حسن زاده رئیس اتاق تبریز به اشاره به این نکته که آذربایجان شرقی یکی از قطب های صنعتی کشور است یادآور شد: فعالان اقتصادی روسیه و استان علاقمند گسترش

روابط اقتصادی و تجاری هستند و بر اساس گزارش های سازمان های مربوطه بیشترین صادرات محصولات کشا.ورزی به روسیه از استان آذربایجان شرقی و منطقه شمال غرب

کشور است.و استان بزرگترین صادر کننده کشمش به روسیه است.

رئیس اتاق تبریز به علاقمندی فعالان صنعتی استان در خصوص گسترش همکاری های صنعتی در زمینه صنایع سنگین با روسیه را مطرح نموده و با اشاره به وجود صنایعی

همچون ؛ تراکتور سازی و ماشین سازی و... از سر کنسول روسیه خواست تا در این زمینه مشارکت های لازم را لحاظ نمایند..

یونس ژائله عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با اشاره به بروکراسی مضاعف در سازمان های اقتصادی روسیه از سرکنسول روسیه خواست تا با اشاره به روابط اقتصادی بالایی که

بین دو کشور ایران و روسیه وجود دارد در خصوص حل بروکراسی های زاید اقدامات مقتضی را انجام دهند . وی مشکل انتقال پول را یکی از مباحث اساسی در روابط اقتصادی

بین فعالان اقتصادی دو کشور خواند و از ایشان خواست تا با ایجاد بانک در ایران مشکل انتقال پول را مرتفع نمایند.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با تاکید بر این نکته که علاقمند خرید غلات از کشور روسیه هستیم یاد اور شد گسترش حمل و نقل ریلی می تواند در گسترش روابط اقتصادی و

تجاری دو کشور و انتقال محصولات مورد نیاز موثر باشد از سر کنسول خواست تا در این زمینه اقدامات مقتضی را انجام دهند .

رضا حسینی مدیر کل امور اقتصادی و دارای استان و دبیر مرکز خدمات سرمایه گذاری در استان به اشاره به این نکته که عمده صادرات میوه و سبزیجات کشور از استان آذربایجان

شرقی صورت می گیرد؛ توسعه و گسترش حمل و نقل ریلی و مهیا نمودن امنیت و تضمین های مورد نیاز برای محصولات صادارتی از کشورمان را از عوامل موثر در گسترش روابط

اقتصادی و تجاری دو کشور خواند و از سر کنسول فدراسیون روسیه در رشت خواست تا در این خصوص اقدامات لازم را انجام دهد.

زعفرانی مسئول میز تجاری روسیه در استان با اشاره به اهمیت توسعه خط راه آهن و کریدور جنوب به شمال به منظور گسترش همکاری های اقتصادی و تجاری متقابل و ایجاد

شعبات بانکی کشور روسیه در منطه آزاد ارس و منطقه ویژه اقتصادی سهلان در خصوص گسترش همکاری های اقتصادی و تجاری یادآور شد در راستای کشت فراسرزمینی فعالان

اقتصادی استان حدود سه هزار هکتار زمین در منطقه آلادوغای تاتارستان را به منظور انجام عملیات کشاورزی و دامداری در اختیار گرفته اند که نشان از جدیت دو طرف برای

همکاری های متقابل اقتصادی است. وی ایجاد نمایشگاه و فروشگاه صنایع دستی روسیه را از دیگر اقدامات فعالان اقتصادی کشور در روسیه خواند و حمایت های لازم به منظور

ایجاد واحدهای در خصوص تولید مواد غذایی را از مسئولان روسیه خواستار شد.

مسئول میز روسیه ؛ حل مواردی همچون انتقال ارز بین دوکشور، جایگزینی پول ملی به جای ارز های همچون دلار و یورو ، تسهیل در بحث ویزا و روادید، بازنگری در هزینه های

سنگین فرایند گمرکات در روسیه و..را از جمل مباحث مورد بررسی به منظور گسترش روابط اقتصادی و تجاری دو کشور خواند .

علیرضا آقا بالایی عضو هیات نمایندگان و رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز در راستای گسترش روابط تجاری و اقتصادی دو کشور ایران و روسیه حل مسائلی همچون؛

مشکلات گمرکی ، تسهیل در ارائه روادید به فعالان اقتصادی که اتاق تبریز معرفی می کند و تسهیل همکاری در زمینه کشت فرا سرزمینی به منظور انتقال تکنولوژی از ایران برا

تولید و بر طرف کردن نیاز های دوکشور و صادرات به کشور های ثالث را خواستار شد .
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